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INTERPELACJA

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 
poz. 713) składam interpelację w sprawie usuniętej nawierzchni ze sztucznej trawy z boiska 
sportowego „ORLIK 2012” w Ustroniu Morskim.

W związku z odpowiedzią jaką od Pani uzyskałem znak pisma: ORG.003.8.2021.ORV z dnia 
30.06.2021 r. na moją interpelację złożoną w dniu 30.04.2021 r. proszę o udzielenie wyjaśnień 
i odpowiedzi na poniższe wątpliwości i pytania.

1. Jaka część z pozyskanej nawierzchni ze sztucznej trawy boiska sportowego „ORLIK 2012” 
w Ustroniu Morskim nadawała się do ponownego użytku a jaka nie ?
Jednocześnie proszę o kopię protokołu wymienionego w odpowiedzi 3 na moją interpelację 
z dn. 30.04.2021 r.

2. Czy część nawierzchni nie nadającej się do ponownego użytku (odpad) została przez Urząd 
Gminy w Ustroniu Morskim oddana do utylizacji ? jeżeli tak to proszę podać wagę 
utylizowanej nawierzchni, kod/y BDO i koszty z tym związane ?

3. Z jakimi podmiotami były prowadzone rozmowy rozważającymi nieodpłatne odebranie 
składowanej nawierzchni ze sztucznej trawy z boiska sportowego „ORLIK 2012” w 
Ustroniu Morskim i jaki był efekt tych rozmów ?

4. Jeżeli, któryś z podmiotów z pyt. 3 nieodpłatnie odebrał nawierzchnię sztucznej trawy 
proszę podać pełne dane tego podmiotu oraz kopię dokumentów świadczących o 
przekazaniu przedmiotowej nawierzchni.

5. W związku z tym że część usuniętej nawierzchni murawy ze sztucznej trawy nie nadawała 
się do ponownego użytku więc należy traktować ją jako odpad. Proszę o informację czy 
podmiot, który odebrał nawierzchnię posiadał zgodę na transport odpadów oraz gdzie 
odpady zostały przekazane do zagospodarowania i pod jakim kodem ?

Proszę o wyjaśnienia i udzielenie odpowiedzi, do każdego z zadanych pytań.

Z poważaniem

Andrzej Staszak


